

EEX intends to change Polish Power Benchmarks

Consultation on Polish Power Benchmarks ongoing until 31 January 2022

The European Energy Exchange AG (EEX) intends to change the data source methodology of the provided Polish Power Benchmarks.

From 1 April 2022, the EEX AG Power Benchmarks for the Polish power market area, the Polish Base Month Indices and Polish Peak Month Indices, shall be calculated based on the hourly prices for Polish Day-Ahead-contracts determined by EPEX SPOT via the coupled Day-Ahead-Auction. The current data source, the local Polish power exchange, shall be replaced as of this date.

The change of the data source is performed against the background of the Single Day Ahead Market Coupling process (SDAC) for the Polish Power market, introduced on 9 February 2021. Since that date, EPEX SPOT has been operating a Polish Day-Ahead auction market which has shown a steady growth providing a robust reference price for the EEX Polish Power Futures.

In its function as Benchmark administrator and in accordance with the EEX Benchmark Change and Cessation Procedure, EEX AG is conducting a consultation for the intended change until 31 January 2022. Further information in relation to the intended change and the consultation can be found in the related Customer Information.

The **European Energy Exchange (EEX)** is the leading energy exchange which builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together with its customers. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, it offers contracts on Power, Natural Gas and Emission Allowances as well as Freight and Agricultural Products. EEX also provides registry services as well as auctions for Guarantees of Origin, on behalf of the French State. More information: www.eex.com

Contact:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 | +33 1 73 03 76 52

presse@eex.com | www.eex.com

EEX beabsichtigt Änderung an polnischen Strom-Benchmarks

Konsultation zu den polnischen Strom-Referenzwerten bis 31. Januar 2022

Die European Energy Exchange AG (EEX) beabsichtigt, die Datenquelle für die Ermittlung ihrer Benchmarks für die polnischen Stromprodukte zu ändern.

Ab dem 1. April 2022 sollen die Benchmarks der EEX AG für das polnische Marktgebiet, die Polish Base Month Indizes und Polish Peak Month Indizes, auf Basis der von der EPEX SPOT SE in der gekoppelten Day-Ahead-Auktion ermittelten Stundenpreise berechnet werden. Die bisherige Datenquelle, die lokale polnische Strombörse, soll ab diesem Zeitpunkt abgelöst werden.

Der Wechsel der Datenquelle erfolgt vor dem Hintergrund des am 9. Februar 2021 eingeführten Single Day Ahead Market Coupling Prozesses (SDAC) für den polnischen Strommarkt. Seitdem betreibt die EPEX SPOT einen polnischen Day-Ahead-Auktionsmarkt, der ein stetiges Wachstum verzeichnete und nunmehr einen robusten Referenzpreis für die polnischen EEX-Stromfutures bereitstellen kann.

In der Funktion als Benchmark-Administrator und gemäß der EEX Benchmark Change and Cessation Procedure führt die EEX AG eine Konsultation zur beabsichtigten Änderung durch, die bis zum 31. Januar 2022 geöffnet ist. Weitere Informationen zur beabsichtigten Änderung sowie der Konsultation sind in der betreffenden Kundeninformation verfügbar.

Die **European Energy Exchange (EEX)** ist die führende Energiebörse, welche weltweit sichere, liquide und nachhaltige Commodity-Märkte entwickelt – gemeinsam mit ihren Kunden. Als Teil der EEX Group, einer auf internationale Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die EEX Kontrakte auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Zusätzlich stellt die EEX Registerdienstleistungen zur Verfügung und führt Auktionen für Herkunftsnachweise im Auftrag des französischen Staates durch. <https://www.eex.com/de/>

Kontakt:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 | +33 1 73 03 76 52

presse@eex.com | www.eex.com